Erratum for Bulletin 592

Bulletin 592, Geology of northeast Ellesmere Island adjacent to Kane Basin and Kennedy Channel, Nunavut, was originally released with the omissions and errors listed below. If you downloaded this bulletin from GeoPub before February 27, 2009, you will need to download it again to obtain the complete and corrected publication.
The digital version was missing the maps that should accompany the bulletin, maps 2101A to 2105A.
Figure 16 was omitted from the paper Nares transform motion and Eurekan compression along the northeast coast of Ellesmere Island.

In the digital version of the paper Sedimentology, stratigraphy, and clast biostratigraphy of Cretaceous and Tertiary strata, northeastern Ellesmere Island, Nunavut, the fossil images were not rendered correctly in the paleontological plates. 
 

Credit for original artwork was omitted. The artwork appearing on the cover and on pages 3, 21, 197, and 347 was created by Dennis Budgen and used with his permission.
 

The name of one of the authors of the paper Thermal maturity of Cambrian to Devonian rocks of northeastern Ellesmere Island was misspelled. It should read J.C. Harrison.
Erratum date: 2009/06/17
Errata pour le Bulletin 592
Le Bulletin 592, Geology of northeast Ellesmere Island adjacent to Kane Basin and Kennedy Channel, Nunavut, a initialement été diffusé avec les erreurs et omissions décrites ci-dessous. Si vous avez téléchargé ce dossier public à partir de GéoPub avant le 27 février 2009, vous devrez le télécharger à nouveau pour obtenir la publication complète et corrigée.
La version numérique du bulletin ne renfermait pas les cartes qui auraient dû accompagner le bulletin, soit les cartes 2101A à 2105A. 
La figure 16 manquait à l’article Nares transform motion and Eurekan compression along the northeast coast of Ellesmere Island.

Dans la version numérique de l’article Sedimentology, stratigraphy, and clast biostratigraphy of Cretaceous and Tertiary strata, northeastern Ellesmere Island, Nunavut, les images de fossiles n’étaient pas bien représentées dans les planches paléontologiques. 
Des attributions manquaient pour les illustrations en page couverture et aux pages 3, 21, 197 et 347. Ces illustrations sont des oeuvres originales de Dennis Budgen, et elles ont été reproduites avec sa permission.

Il y avait une erreur dans le nom d’un des auteurs de l’article Thermal maturity of Cambrian to Devonian rocks of northeastern Ellesmere Island. Le nom correct est J.C. Harrison.

Date de l’errata : 2009/06/17
